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  טון  -חרוב

 השבועון שנותן את הטון 

 
 .....   אז מה היה לנו 

 
שרון מנהל מרחב גולן מרשות שמורות הטבע   נפגשנו בשבוע שעבר עם  - וחיות אחרות תנים...חזירים  •

מסתובבים אצלנו  בעניין התנים והחזירים ש  ,עם יעד מפקח ניזקי בעלי חיים ודדי גופר מהמועצה,  )רט"ג(
 . בישוב

מהפגישה  אני חייבת להגיד שהגעתי לפגישה קצת סקפטית בעניין האמצעים שניתן לנקוט ויצאתי  
אוכל   הסיבות שתנים מגיעים לישוב הם  –אז ככה : תנים  ,מסתבר שיש מה לעשות .בהחלט מעודדת

 .  ציבוריבמישור הפרטי וגם במישור הומגורים וכאן יש לנו מה לעשות גם 
משמע, אם יש לנו כלב או חתול ואנו נותנים להם    .במישור הפרטי עלינו להקפיד לא להשאיר אוכל בחוץ

 בכלים אוכל.  אוכל בחוץ אזי לתת כמות אוכל שתסתיים בארוחה ולא להשאיר 
יבצע  סתובב בישוב ו י פקח יעד המ  ישוב,במישור הציבורי מניחים שיש משפחות של תנים שמתגוררים ב 

מסייר  כך שאם אתם רואים אדם במדי הרט"ג  ,גינון גבוה וכו' ,סקר מיפוי של מקומות שיש האכלה
)העדפתי לא לשאול   הרשות תפעיל אמצעים למיגורם ,בישוב זה הוא...היה וימצאו פה מגורי תנים

   .מהם...(
אין לנו כוונה לא להשקות את הדשאים  מאחר ודשא רטוב בריכה וללהם באים   ,חזירים זה סיפור אחר

ער אדם )אם מפזרים על  י ש זרקורים עם חיישן,: אז מסתבר שיש כמה דברים שמרתיעים אותם למשל
דרמטי  כזה  אצלנו המצב לא    . הדשא...( ו....גללי אריות )במקרים נואשים אפילו הביאו מהספארי כאלו(

 .אלא ננסה לטפל באיזור הבריכה באמצעים אלו לא ננקוט  ולכן בשלב זה 
 
יחד דרך ארוכה ומאתגרת  ....עברנו ביקרההורים יקרים....קהילה " 'יו()סרג - דבר החינוך החברתי  •

חוזרים   ,...!!! לאט...לאט יהווירטואלבתקופה האחרונה...הקורונה, הקפסולות, המתווה... העולם 
 ץ והשינוי בניהול המערכת בבית חמנית וערבה.  יק תכנית ה לשגרה ומתכוננים לאתגרים הבאים : 

 
מילים להודות לה על    מספיקמערכת כמה חודשים מעבר למתוכנן ואין  לשגית המשיכה להוביל ולתרום  

ע  ו איר !!!! כמובן זה עוד לא מכתב או ההשקעה ונתינה אין סופית , השייכות ,תרומה, השיתוףה
 ק הודעת עדכון... יע !!! זו אך ורגפרידה...זה עוד י

בסוף חודש מאי, שגית סיימה פורמלית את תפקידה במערכת. היא תמשיך להיות שותפה בהכנת חופשת  
אני אמלא  . !!!!( ילדים 16ילדי והורי הגן המצטרפים לחמנית בשנה הבאה ) הקיץ ותהליך הקליטה של

חדש/ה. כמובן זה כולל ליווי   מנהל/מנהלת של בחירת  את תפקידה של שגית עד שנסיים את התהליך 
דרש. במהלך חודש יוני נעדכן על התקדמות התהליך. אני  יהצוותים וגם כתובת לכם ההורים בכל שי 

שגית הרבה בהצלחה  ואורי נמשיך להוביל את המערכת עם הליווי של היועצת שלנו דליה אונר. מאחל ל
למערכת גם   שגית משיתוף פעולה ומהתרומה של להנותבהמשך דרכה, וכמובן אין ספק שנמשיך 

 . אנו מצטרפים לברכות ומאחלים לשגית כל טוב בכל אשר תפנה ."בעתיד 
 

שלא מפסיקה לגדול ועם רצון אמיתי להימנע  במסגרת הניסיון להתמודד עם העשבייה  –עיזים  •
עישוב בעזרת עיזים...קיבלנו את ברכת כנדי לשימוש בעזים בפינת  ננסה לקיים פיילוט של  ,מריסוסים

אז אם תראו בשבועות הקרובים   .להוביל את הפרוייקטהחי שהוא מטפח ודגנית רודד לקחה על עצמה 
 עיקר רסנו את הכלבים כדי שהם לא יבריחו אותן.... בפרגנו ו א אנ ישוב, רועה מטייל עם עיזים ברחבי ה 
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המפגש הינו מפגש  "  )דיווח נאוה שפירא( - + מתקיים אחת לחודש55הבוקר של בני מועדון ארוחת  •

נינו וגם להעלות רעיונות מחשבות  יחברתי המהווה גם "מיני במה" לשתף, לספר להעמיק את ההכרות ב 
 עלו השאלות הבאות: ...בארוחת הבוקר האחרונה 

 הוותיקים החיים ביננו? איך להפיק תועלת מהידע והניסיון הרב של 
 איך להמשיך ולהיות מעורבים ומשמעותיים בחיי הקהילה ולא מתערבים ו"מאיימים"? 

 איך מערבים ומשתפים את הוותיקים בצוותי חשיבה שונים? 
 

   כל זאת מתוך הרצון והצורך הטבעי להרגיש משמעותיים ומחוברים למקום בו אנו חיים.
הכוונה שחבר ותיק יציע את עזרתו   ,שם זמני –ן הקהילה" אחת מההצעות שעלו היא "ותיקים למע

כשהוצאות    השרות יינתן בהתנדבות או בתשלום סמלי, במינון שמתאים לחבר,  בתחום בו הוא  מתמחה.
לדוגמא: ותיק שמיטיב לאפות ואתה רוצה עוגה   החומרים )במידה ויש( יהיו על חשבון מקבל השרות.

 משובחת לשבת...  
ששולט ברשת חברתית ואתה רוצה לשפר את כישוריך בתחום. ותיק שיכול לתת מענה בשעורי  ותיק   

ותיק המוכן לתת יעוץ לגינה ואתה מתלבט בעניין...בקרוב נפרסם   בית וילדך ישמח לעזרה.
לנועה ש. שתרכז     אנא פנה    רשימה.....אז אם אתה ותיק והנך מעוניין לתרום מזמנך למען חברי הקהילה

ואם את/ה עדיין לא   ימה ואו לאחד מחברי צוות וותיקים רוני ה שושי כ. נאוה ז או נאוה ש. את הרש
 הצטרפתם למועדון ארוחת הבוקר אז הנכם מוזמנים בשמחה.  

 
קיבלה מצטיינת של מרחב כנרת של המחוז   סיון סלומון מרכזת תחום כ"א במשטרת טבריה -גאווה  •

 כל הכבוד.... הצפוני...
 
שנת תרבות עשירה ומאתגרת  של  י ייפגש ביום שני וישמע מנציגי ועד תרבות סיכום ראשונ –ועד האגמ  •

תכנית נוי לשצ"פ  כמו כן, יתבקש הועד לאשר . במסגרת בחינת המודל של ועדת תרבות מתנדביםוזאת 
הצעה מעניינת שהוצעה  מגרש המשחקים בשכונת החורש. הועד גם ישמע סקירה של    "מיטרני" ושידרוג

 בפורום מנהלי קהילה בעניין תמיכה כלכלית לתושבי ישוב. 
 
  - ב יום שישי קהילתי , אנא רישמו לפניכם ..... לפעולהתהליכים החברתיים חוזרים  -רישמו ביומנים  •

  ,נשמע הרצאה בנושא התפתחות היישוב הכפרי מהיווסד המדינה ועד היום בבוקר זה  , בבוקר 10.7
ובזום לאנשים שמעדיפים לא להגיע עדיין   ,האירוע יתקיים במקביל במועדון )במסגרת המגבלות(

 למועדון.  
 

 אנא עדכנו ביומן.  10.9-נדחתה ל  –בר מצווה  •
 

  הכוונה לפתוח את הבריכה ביום ראשון הקרוב.  וההוא למעלה... בעזרת משרד הבריאות –בריכה  •
יכולים להיות יותר אנשים אך בתנאי שישמרו  איש, בחוץ    50ההוראות כרגע הן שיכולים להיות במים רק  
אז בואו נגרום לכך שהכל  . מלתחותאנשים בו זמנית ב  שנימרחק זה מזה...כמו כן, יכולים להיות רק 

ועדכנו את  אנא הקשיבו להוראות המציל כשהוא מבקש לצאת בשל עומס כן יתאפשר ויהיה כיף ול
אך אנחנו מחכים כמה ימים כדי   ,הפתיחה המרגשתמתוכננים כמה אירועים לכבוד הילדים בהנחיות. 

 אז קצת סבלנות.  ,לראות שאנו מצליחים לעמוד בזה
 
 

 
 

 שבת טובה ורגועה  נעה. 
 


